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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben,

„Állománygyarapítás?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Hiller Istvánhoz, a Nemzeti Kulturális Örökség Minisztériumának
miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Ön miniszteri meghallgatásán Koncz Erika helyettes államtitkár asszony azt
mondta, hogy :
„A Nemzeti Kulturális Örökség Minisztériuma egyeztetve a múzeumok igényével
teljes egészében megfinanszírozza a múzeumok által benyújtott koncepció alapján
az állománygyarapítási tárgyakat, igényeket"

Kérdezem Miniszter Urat :

Mekkora keret áll rendelkezésre 2004-ben a Nemzeti Kulturális Örökség
Minisztériumánál állománygyarapítás céljára?

Budapest, 2003 . december 16 .
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Írásbeli kérdés
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